
 

Ας θυμηθούμε τα συνώνυμα - αντίθετα 

 

Διαβάζω τα παρακάτω και αντιγράφω στο πορτοκαλί 

τετράδιο 10 συνώνυμα και 10 αντώνυμα. 

Συνώνυμα  

αεροπλάνο = αεροσκάφος 

άνθη = λουλούδια 

ανθοδοχείο = βάζο 

άρρωστος = ασθενής 

άσπρο = λευκό 

βεράντα = μπαλκόνι 
βλέπω = κοιτάζω 

δουλειά = εργασία 

ίππος = άλογο 

ισχυρός = δυνατός 

ιχθύς = ψάρι 
καράβι = πλοίο 

κατάστημα = μαγαζί 
κόκαλα = οστά 

κορμί = σώμα 



λεπτός = αδύνατος 

μανάβης = οπωροπώλης 

                                              

παπούτσια = υποδήματα 

ρούχα = ενδύματα 

σπίτι = κατοικία 

στέγη = σκεπή 

συντροφιά = παρέα 

χοντρός = παχύς 

χρήματα = λεφτά 

ψωμί = άρτος 

ωραίος = όμορφος 

ανόητος = χαζός 

άνεμος = αέρας 

απαίσιος = άσχημος 

 
 

 
 

Αντίθετα 

 
 
 

αγαπώ - μισώ 

αγοράζω - πουλάω 

άδειος - γεμάτος 

ακριβός - φθηνός 

αλήθεια - ψέμα 

ανάβω - σβήνω 

ανάσκελα - μπρούμυτα 

ανατολή - δύση 

ανεβάζω - κατεβάζω 

ανεβαίνω - κατεβαίνω 

ανοίγω - κλείνω 

απαγορεύεται - επιτρέπεται 



αργά - νωρίς 

αρχίζει - τελειώνει 
άσπρο - μαύρο 

ατυχία - τύχη 

βαθύ - ρηχό 

βιδώνω - ξεβιδώνω 

βορράς - νότος 

γνωστός - άγνωστος 

δεξιά - αριστερά 

δυνατός - αδύναμος 

είσοδος - έξοδος 

εισπνοή - εκπνοή 

έξυπνος - ανόητος 

εξωτερικό - εσωτερικό 

ευτυχισμένος - δυστυχισμένος 

ζεστό - κρύο 

κερδίζω - χάνω 

κοντά - μακριά 

λεπτός - χοντρός 

μέρα - νύχτα 

μικρό - μεγάλο 

μπροστά - πίσω 

νέος - γέρος 

νόστιμος - άνοστος 

νωρίς - αργά 

παίρνω - δίνω 

παλιός - καινούργιος 

παντού - πουθενά 

πάνω - κάτω 

ποτέ - πάντα 

προσεκτικός - απρόσεκτος 

προσθέτω - αφαιρώ 

ρωτώ - απαντώ 



σκοτάδι - φως 

τέλος - αρχή 

φτωχός - πλούσιος 

χαμηλά - ψηλά 

χρήσιμος - άχρηστος 

ψηλός - κοντός 

ωραίος - άσχημος 

αδύνατος - παχύς 

ευγενικός - αγενής 

αισιόδοξος - απαισιόδοξος 

εργατικός - τεμπέλης  

επιτυχία - αποτυχία 

 


